

No. 4996. CUSTOMS CONVENTION ON THE INTERNATIONAL TRANSPORT OF GOODS UNDER COVER OF TIR CARNETS (TIR CONVENTION). DONE AT GENEVA ON 15 JANUARY 1959¹

N° 4996. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE AU TRANSPORT INTERNATIONAL DE MARCHANDISES SOUS LE COUVERT DE CARNETS TIR (CONVENTION TIR). FAITE À GENÈVE LE 15 JANVIER 1959¹

WITHDRAWAL OF RESERVATION

Notification received on:

16 August 1971

GREECE

(In the above-mentioned notification, the Government of Greece informed the Secretary-General of the United Nations, in accordance with article 45 (4) of the Convention, of its decision to withdraw the reservation formulated in respect of chapter IV on deposit of the instrument of accession.)²

RETRAIT DE RÉSERVE

Notification reçue le:

16 août 1971

GRÈCE

(Par la notification susmentionnée, le Gouvernement grec a informé le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies, conformément à l'article 45, paragraphe 4, de la Convention, de sa décision de retirer la réserve formulée à l'égard du chapitre IV lors du dépôt de l'instrument d'adhésion².)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 348, p. 13; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 6 and 8, as well as annex A in volumes 651, 692, 696 and 778.

² *Ibid.*, vol. 395, p. 276.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 348, p. 13; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 6 et 8, ainsi que l'annexe A des volumes 651, 692, 696 et 778.

² *Ibid.*, vol. 395, p. 276.